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Onderwerp Buurt- en dorpshuizen

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeting

in de cyctus?

Nee

Beteidsterrein Omgeving

Portefeuittehouder Potderman & Schenk (Leefbare Wijken en

Dorpen)

Schriftelijke vraag

Op 4 november j.l. heeft het bestuur van de Stichting De Geerhoek u een brief gestuurd waarin een

beroep wordt gedaan om extra middelen vrij te maken voor buurt- en dorpshuizen. De Stichting

Geerhoek verwijst hierbij naar het budget van € 150.000 voor maatschappelijke activiteiten. Dit

budget wil de raad in interactie met de samenleving invullen.

ln de brief is te lezen dat het dorpshuis De Geerhoek in een precaire financiële situatie verkeert,

mede als gevolg van korting van de gemeentelijke subsidie. Het dorpshuis zou het verlies op de

exploitatie niet lang meer kunnen te kunnen dragen.

ln september 2OL4 hebben voorzitters van diverse buurt- en dorpshuizen ook al een brandbrief

gestuurd naar aanleiding van verdeling van subsidíegelden. Voor 201-5 heeft de gemeenteraad

€ 60.000 beschikbaar gesteld voor subsidieoverbrugging van de buurthuizen. Desondanks doet het

verzoek van Stichting De Geerhoek vermoeden (en dat staat ook in de brief) dat bij andere buurt- en

dorpshuizen de financiële situatie eveneens zorgelijk is.

De VLP heeft hierover de volgende vragen aan de portefeuillehouder:

Tijn er nog andere 'claims' op het budget voor maatschappelijke activiteiten gedaan?

ls bekend of buurt- en dorpshuizen problemen hebben om hun exploitatie rond te krijgen?

ls het College voornemens om gezamenlijk en met alle buurt- en dorpshuizen te zoeken naar

een structurele en duurzame oplossing voor de ogenschijnlijk aanhoudende (financiële)

beheersmatige problemen c.q. perikelen?

Namen de VLP,

Arwen van Gestel
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Wij beantwoorden de vragen als volgt:

1. Er zijn op dit moment bij het college geen andere aanvragen bekend in het kader van het

budget voor maatschappelijke activiteiten. Aangezien de raad de besteding van dit budget aan

zich heeft gehouden en in interactie met de samenleving wil invullen, zullen wij eventuele

aanvragen die bij het college binnenkomen, doorsturen naar de raad.

Voor de voorstellen vanuit het college die in het kader van vitale wijken en dorpen in

interactie met de samenleving tot stand zijn gekomen, verwijzen wij graag naar het

desbetreffende voorstel aan de raad, dat onlangs is aangeboden; en over de uitvoering van de

motie over de versterking voorliggend veld zullen wij u binnenkort nadere voorstellen doen.

2. Het is bij het college bekend, dat een aantal buurt- en dorpshuizen moeite heeft met het

realiseren van een sluitende exploitatie. Sinds het besluit van de raad om de subsidie aan de

buurt- en dorpshuizen te verlagen van € 1.900.000,- in 201-l- naar uiteindelijk € 500.000,- staan

de buurt- en dorpshuizen voor de opgave om met minder subsidie te komen tot een sluitende

exploitatie. Bij een aantal buurt- en dorpshuizen is een sluitende exploitatie slechts mogelijk

door een beroep te doen op het eigen vermogen, een situatie die uiteraard niet onbeperkt

kan duren.

3. Binnen de door de gemeente gestelde financiële in inhoudelijke kaders zijn wij uiteraard,

evenals in het verleden, bereid om de besturen van de buurt- en dorpshuízen te ondersteunen

bij hun streven om te komen tot een sluitende exploitatie. Wij zijn overigens niet van plan de

raad voor te stellen de subsidie aan de buurt- en dorpshuizen voor het faciliteren van de

ontmoetingsfunctie te verhogen. Waar het gaat om optimalisering van de bedrijfsvoering

hebben wij de buurt- en dorpshuizen al in een eerder stadium ondersteund en laten

adviseren. De buurt- en dorpshuizen hebben zelf continu aandacht voor optimalisering van de

bedrijfsvoering, wisselen ideeën en ervaringen uit en zoeken samen naar

verbetermogelijkheden. Tenslotte sluiten wij niet uit, dat ontwikkelingen in het brede sociale

domein kunnen leiden tot nieuwe c.q. extra actíviteiten in buurt- en dorpshuizen en daarmee

extra inkomsten. De buurt- en dorpshuizen staan voor de uitdaging hun plaats te vinden

binnen de dynamiek van vitale wijken en dorpen en de transformatie van het sociale domein.

Overigens zien wij in dit verband graag een breder maatschappelijk debat ontstaan, waaraan

wij als college graag een bijdrage zullen leveren.

Met vriendelijke groet,
Namens het college van burgemeester en wethouders,
De wethouder Welzijn,
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